

Title (en)
Container closure.

Title (de)
Behälterverschluss.

Title (fr)
Fermeture de récipient.

Publication
EP 0382089 A1 19900816 (DE)

Application
EP 90101989 A 19900201

Priority
DE 8901373 U 19890207

Abstract (en)
The closure (11) for a container (1), in particular for medicine bottles, with a closure cap (12), which can be placed on the mouth (3) of said container, has a receiving space (17), arranged concentrically relative to the closure cap (12) to receive an instruction sheet (10) and is detachably connected to the container (1) by means of two or more webs (attachment 14). In this way, it is not only possible to place an instruction sheet (10) in the receiving space (17) and thus to impart reliable information on the contents of the container (1) to the end user, but it is also readily recognisable whether the closure (11) has been opened prematurely by an unauthorised third party. It is thus guaranteed that an originally packaged product is always given to the end user and mix-ups in the instruction sheets are ruled out. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Verschluß (11) für einen Behälter (1), insbesondere für Arzneimittelflaschen, mit einer auf dessen Mündung (3) aufsetzbaren Verschlußkappe (12) weist zur Aufnahme einer Beilage (10) einen konzentrisch zu der Verschlußkappe (12) angeordneten Aufnahmerraum (17) auf und ist mittels zweier oder mehrerer Stege (Ansatz 14) lösbar mit dem Behälter (1) verbunden. Auf diese Weise ist es nicht nur möglich, in dem Aufnahmerraum (17) eine Beilage (10) einzulegen und somit dem Endverbraucher zuverlässige Informationen über den Inhalt des Behälters (1) zu vermitteln, sondern es ist auch ohne weiteres erkennbar, ob der Verschluß (11) unbefugt vorzeitig durch einen Dritten geöffnet wurde. Dadurch ist gewährleistet, daß dem Endverbraucher stets ein originalverpacktes Produkt ausgehändigt wird und Verwechslungen der Beilagen ausgeschlossen sind.

IPC 1-7
B65D 51/28

IPC 8 full level
B65D 41/32 (2006.01); **B65D 41/34** (2006.01); **B65D 51/24** (2006.01); **B65D 51/28** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B65D 41/32 (2013.01 - EP US); **B65D 41/3423** (2013.01 - EP US); **B65D 51/245** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [X] FR 2252751 A7 19750620 - MIRA LANZA SPA [IT]
• [X] FR 2368419 A1 19780519 - SAGES [FR]
• [A] FR 2523551 A1 19830923 - GRAS MICHELE [FR]
• [A] US 2950834 A 19600830 - MAZZA RALPH O
• [A] US 2172159 A 19390905 - CONNER BENJAMIN F, et al
• [A] FR 1401450 A 19650604 - CAPCO

Cited by
US7578386B2; WO9525678A1; WO2006004345A1

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
DE 8901373 U1 19890427; DE 59001932 D1 19930819; EP 0382089 A1 19900816; EP 0382089 B1 19930714; ES 2044251 T3 19940101;
US 5067623 A 19911126

DOCDB simple family (application)
DE 8901373 U 19890207; DE 59001932 T 19900201; EP 90101989 A 19900201; ES 90101989 T 19900201; US 55616290 A 19900720